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Protokół 
z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

z dnia 24 października 2008 r. 
 
 
I. Otwarcie obrad Sesji i stwierdzenie quorum Rady. 
Obrady XXII Sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 24 października br. otworzył o godz. 
1105 Przewodniczący Włodzimierz Gronczewski, który powołał się na podstawę prawną do  
zwołania obrad. 
Zwrócił się o uczczenie minutą ciszy pamięci zmarłego sołtysa Grabiny Stanisława Bazyla –  
co nastąpiło. 
Na podstawie odczytanej listy obecności stwierdził quorum Rady w liczbie 8 Radnych  
i uznał prawomocność obrad. 
II. Przyjęcie porządku obrad. 
Zaproponowany Radzie porządek obrad, stanowiący załącznik do niniejszego protokołu, 
został przyjęty w wyniku głosowania: za - 8, przeciw - 0, wstrz., -  0.  
III. Przyjęcie protokołu z obrad sesji Rady Miejskiej w dniu 19 września 2008 r. 
Protokół został przyjęty bez uwag w wyniku głosowania: 8 – za, 0- przec., 0 – wstrz. 
IV. Informacja o funkcjonowaniu szkół i przedszkoli prowadzonych przez gminę. 
Dyrektorzy szkół z terenu gminy Halinów przedstawili informacje na temat funkcjonowania 
tych placówek, m.in.: stan zatrudnienia, osiągnięcia dydaktyczne, kulturalne, zakres 
przeprowadzonych remontów. Szczegółowe dane dot. poszczególnych placówek ujęte są w 
załączniku do niniejszego protokołu. 
Na salę obrad przybył Radny Paweł Odalski, a wkrótce po nim Radny Bogdan Janczarek. 
  V. Informacja z pracy Burmistrza. 
Burmistrz Jolanta Damasiewicz poinformowała, że w okresie między sesjami odbywało się: 
- przygotowywanie projektów uchwał na sesję, 
- przygotowywanie wyborów uzupełniających, 
- spotkaniach:  
a) z posłem Mroczkiem, 06.10 br.  
b) u wojewody mazowieckiego w sprawie Michałowa, 
c) w Okuniewie ze stowarzyszeniem Zielony Wiąz,  
d) z sołtysem Okuniewa i mieszkańcami;  
e) ze starostą mińskim w sprawie tzw. „Schetynówek” - złożenia wspólnego  
 z Powiatem wniosku na drogę powiatową ul. Jana Pawła II w Halinowie (od ul.Bema do 
 Okuniewskiej) - przewidywany koszt 3,5 mln zł; zachodzi konieczność wykonania 
  odwodnienia, budowy  parkingów, przebudowy linii telefonicznej i energetycznej; powiat 
  na wszystkie drogi  gminne otrzymał 6 mln zł.; nasza gmina zadeklarowała na tę drogę  
  500 tys.zł i w związku z tym zostanie zgłoszona autopoprawka do budżetu; odbyło się  
f) w ramach Lokalnej Grupy Działania, 
- udział w konferencji open days zorganizowanej przez mazowiecką jednostkę wdrażania 
   programów unijnych, 
 - prace nad planem zagospodarowania przestrzennego, 
 - kontrola WIOŚ (zakończona wynikiem pozytywnym), 
 - przekazanie samochodu strażackiego dla OSP Cisiu, 
 - uroczystość 30-lecia Domu Kultury w Okuniewie, 
- wręczenie nagród burmistrza z okazji dnia edukacji narodowej:  
- przygotowywano wnioski o dofinansowanie z funduszów europejskich: 
złożono o dofinansowanie realizacji projektów ze środków Unii Europejskiej w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Mazowieckiego następujące wnioski: 
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Działanie 2.2 Rozwój e-usług 
1. „Rozwój e-usług i budowa  e-urzędu w Gminie Halinów” – kwota 1 000 000,00 PLN 

Działanie 3.1. Infrastruktura drogowa 
1. „Modernizacja infrastruktury drogowe gminy Halinów- etap III – ul. Piłsudskiego, 
      ul. Spółdzielcza, ul. Szkolna w Halinowie” – kwota 1 817 015,00 PLN 
2. „Modernizacja infrastruktury drogowe gminy Halinów- etap II – droga Długa 

Kościelna-Mrowiska - most na rzece Długiej – ul. Powstania Styczniowego” – kwota 
6 007 851 PLN 

Działanie 6.1. Kultura 
1. „Wzmocnienie potencjału turystyczno-kulturowego powiatu  mińskiego poprzez 

utworzenie Centrum Kultury, Promocji i Informacji  Europejskiej w gminie Halinów” 
– kwota 5 245 845 PLN, 

przygotowano do złożenia wniosków o dofinansowanie realizacji projektów ze środków 
Unii Europejskiej w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
Mazowieckiego: 
Działanie 4.1. Gospodarka wodno-ściekowa 

1. „Budowa kanalizacji sanitarnej w systemie podciśnieniowym dla miejscowości 
Józefin, Hipolitów w gminie Halinów, etap II” – kwota 6 690 177,00 PLN 

 
Działanie 7.2. Infrastruktura służąca edukacji 

1. „Budowa hali sportowej przy Zespole Szkół w Halinowie” – kwota 5.296.779,22 PLN 
 
Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka: 
Działanie 8.3 Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu – eInclusion 

1. Dostęp do Internetu szansą na rozwój dla „wykluczonych cyfrowo” mieszkańców 
Gminy Halinów – kwota 2 500 000,00 PLN, 

projekty, które otrzymały w ostatnim miesiącu dofinansowanie w ramach Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki: 
Działanie 6.3 „Inicjatywy lokalne na rzecz podnoszenia poziomu aktywności zawodowej na 
obszarach wiejskich" 

1. „Z komputerem za pan brat” – kwota 50 000,00 PLN 
2. „Warsztaty z asertywności, motywacji i zarządzania czasem dla mieszkańców gminy 

Halinów” – kwota 50 000,00 PLN 
złożone w ostatnim miesiącu wnioski o dofinansowanie realizacji projektów ze środków 
Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki: 
Działanie 7.3. Inicjatywy lokalne na rzecz aktywnej integracji 
„Międzypokoleniowa aktywna integracja mieszkańców gminy Halinów”- kwota 49 950,00 
PLN 
Działanie 9.5 „Oddolne inicjatywy edukacyjne na obszarach wiejskich” 

1.  „Akademia Młodego Artysty - Młodzi Kreatywni” – kwota 50 000,00 PLN 
2. „Z ekologią za pan brat” – kwota 49 850,00 PLN 

Burmistrz przekazała, że gmina Halinów w odpowiedzi na ogłoszony przez Mazowieckiego 
Kuratora Oświaty konkurs ofert na "wspieranie realizacji zadań ukierunkowanych na 
wzmocnienie oferty edukacyjno – wspomagającej szkół i placówek kierowanej w 
szczególności do dzieci w wieku przedszkolnym, dzieci realizujących roczne przygotowanie  
przedszkolne oraz uczących się w klasach I – III szkoły podstawowej i ogólnokształcącej 
szkoły muzycznej I stopnia" wystąpiła z wnioskiem o przyznanie dotacji na realizację 
Rządowego programu wyrównywania szans edukacyjnych dzieci i młodzieży w 2008 r 
"Aktywizacja jednostek samorządu terytorialnego i organizacji pozarządowych". Program 
prowadzony będzie do końca 2008 roku we wszystkich szkołach podstawowych i 
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przedszkolach na terenie gminy Halinów. Może z niego skorzystać ponad 500 uczniów. 
Całkowity koszt programu to 141 035,00 zł.  W wyniku rozstrzygnięcia tego konkursu, 
program przedstawiony przez Gminę Halinów uzyskał dotację Wojewody Mazowieckiego 
w wysokości  97 425,00 zł.  
 
Zastępca Burmistrza Andrzej Machowski poinformował, że 
- trwają prace nad modernizacją stacji  uzdatniania wody w Mrowiskach; WFOŚ na tę 
inwestycję przyznał 1,5mln zł, 
- dobiegają do końca prace związane z budową hali sportowej w Halinowie (umowny termin 
   odbioru 30.10.br), 
- w wyniku przetargu wyłoniona została Spółdzielnia Robót Budowlano-Drogowych 
 z Tłuszcza, która podjęła  już prace związane z wykonaniem nakładki asfaltowej na drodze 
gminnej w Wielgolesie Duchnowskim, 
- 10.10.br ogłoszony został przetarg na budowę 3 odcinków kanalizacji sanitarnej w Długiej 
Kościelnej i Halinowie. 
- 16.10.br ogłoszono przetarg na zimowe utrzymanie dróg – dzisiaj nastąpi otwarcie ofert, 
-  złożono do WFOŚ wniosek o dofinansowanie wspólnego z gminą Sulejówek 
przedsięwzięcia odnośnie budowy sieci kanalizacyjnej w Okuniewie i rozbudowy  
oczyszczalni ścieków w Sulejówku. 
Burmistrz Jolanta Damasiewicz dodała, że wczoraj tj. 23 października nastąpiło oficjalne 
otwarcie filii  Biblioteki Publicznej w Halinowie, przeniesionej z Cisia do estetycznego 
pomieszczenia w Szkole Podstawowej w Brzezinach. Dotychczasowo zajmowane 
pomieszczenie przez filię w Cisiu przeznaczono na siedzibę przedszkola.  
VI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 
Sołtys Stanisław Dobosiewicz zapytał kiedy będzie przeprowadzony remont drogi łączącej 
Mrowiska z Krzewiną oraz kiedy nastąpi otwarcie hali sportowej przy Zespole Szkół  
w Halinowie. 
Burmistrz Jolanta Damasiewicz odpowiedziała, że uroczyste otwarcie hali sportowej  
przewidziane jest na 28 listopada br. ( piątek), a na następny dzień, planowany jest tzw. 
„dzień otwarty , co wcześniej będzie podane do publicznej wiadomości.  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Marian Kwiatkowski  
poinformował, że remont drogi między Mrowiskami, a Krzewiną zostanie wykonany jeszcze 
w tym roku. 
Sołtys Sławomir Kostka zapytał o możliwość dołożenia pojedynczego przepustu przy 
wjeździe na posesję przy ul. Czereśniowej. 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Marian Kwiatkowski 
odpowiedział, że we uzasadnionych przypadkach nie ma wię®kszych problemów, lecz należy 
to wcześniej zgłosić. 
Radny Powiatowy Adam Ciszkowski przekazał, iż słyszał, że budynek w którym ma  
siedzibę Dom Kultury w Okuniewie został sprzedany i wyraził obawę czy nie będzie to 
zagrożeniem dla działalności kulturalnej prowadzonej przez tę placówkę. 
Burmistrz Pani Jolanta Damasiewicz stwierdziła, że właściciel budynku nie sygnalizował 
sprzedaży. 
Radny Bogdan Janczarek powiedział, że przedmiotowy budynek wydzierżawiony jest na 4 
lata i myśli, że Dom Kultury może w nim nadal funkcjonować. Bank Spółdzielczy w 
Halinowie zainstalował tam bankomat. 
Radny Józef Czerwiński zapytał czy wykonywane jest zaplanowane na ten rok doświetlenie 
ulic gminnych i uzyskał od Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji 
Mariana Kwiatkowskiego informację, że to co na bieżący rok zostało zaplanowane jest 
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realizowane, jedynie występują kłopoty z instalowaniem oświetlenia przy ulicy Popiełuszki  
w Długiej Szlacheckiej, gdyż nie wyrażono zgody na lokalizację słupa w działce prywatnej. 
Sołtys Anna Jackiewicz zapytała czy złożony przez nią wniosek o wykonanie kanalizacji  
w Krzewinie zostanie uwzględniony. 
Burmistrz J.Damasiewicz powiedziała, że leży to w gestii Rady. Na razie nie jest przyjęty  
do realizacji przez Radę. Rozpoczęcie tego zadania zaplanowane jest w Wieloletnim Planie 
Inwestycyjnym na 2012 rok. 
Radny Marcin Pietrusiński - w związku z wykonaniem nakładki asfaltowej na drodze 
powiatowej w Długiej Szlacheckiej - podziękował Radnym Powiatowym - Adamowi 
Ciszkowkiemu i Henrykowi Świtkowskiemu za  wsparcie w Powiecie w tej sprawie. 
Zgłosił, że wykonawca robót nie uporządkował ziemi pozostawionej na poboczu, co stwarza  
niebezpieczeństwo i jest nieestetyczne. 
VII. Sprawozdanie z prac komisji Rady. 
Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji Teresa Kowalczyk przekazała, że 21.10.br Komisja omawiała: Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego gminy Halinów z udziałem 
projektanta, projekty uchwał w sprawie: „wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem gminy na lata 2008-2013”, „zmian w Statucie Zakładu 
Komunalnego w Halinowie”oraz „wprowadzenia regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków”. 
Przewodniczący Komisji do spraw Młodzieży, Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Marcin Sukiennik poinformował, że w dniu 22.10.br Komisja 
odbyła posiedzenie w Zespole Szkół w Halinowie. Wiodącym tematem była informacja z 
działalności placówek oświatowych na terenie gminy Halinów oraz dyskusja nt. obiektów 
sportowych na terenie gminy Halinów. Członkowie Komisji oraz Dyrektorzy szkół gminnych, 
po obejrzeniu hali sportowej, w której trwały „prace kosmetyczne” stwierdzili, że hala 
wygląda imponująco. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej Józef Czerwiński powiedział, że Komisja w dniu 
23.10.br omawiała projekty „uchwał finansowych”, będących przedmiotem obrad dzisiejszej 
Sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Pietrusiński poinformował, że Komisja w dniu 
23.10 br. podjęła następujące tematy: omówienie skargi na działalność Burmistrza, kontrolę 
realizacji zadań wodociągowych w r. 2007, kontrolę dokumentacji i ocena zimowego 
utrzymania dróg w sezonie 2007/2008, kontrolę dokumentacji dot. technik utrzymania dróg 
gruntowych na terenie gminy Halinów. Podkreślił, że Komisja stwierdziła, że stan dróg 
gminnych uległ poprawie, odkąd w marcu 2007 r. nadzór nad nimi przejął Urząd Miejski  
w Halinowe - poprzednio Zakład Komunalny w Halinowie. 
VIII. Pisma i informacje do Rady Miejskiej. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
wpłynęły następujące pisma: 
- Stowarzyszenia Kupców i Producentów w Halinowie dotyczące podjęcia uchwały  
w  sprawie targowiska; Burmistrz Jolanta Damasiewicz wyjaśniła, że była zobowiązana 
uchwałą Rady Miejskiej w Halinowie do przeniesienia targowiska do 1 września br., ale na 
skutek prośby kupców termin ten został przedłużony. Obecnie targowisko funkcjonuje na 
nowym miejscu, w lepszych warunkach. Jest otwarta na zgłoszoną przez handlujących 
propozycję, postawienia tam wiat i zaproponowała Prezesowi Stowarzyszenia przygotowanie 
projektu, 
- Pani Marzeny Gańko ponaglające - w sprawie poprawy nawierzchni oraz oświetlenia  
   w Koniku Nowym; 
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Przewodniczący Rady W. Gronczewski powiedział, że wcześniej pismo w tej sprawie 
wpłynęło do Urzędu Miasta,  
- Delegatury Krajowego Biura Wyborczego w Siedlcach dotyczące przekazania przez 
Przewodniczącego Rady do Delegatury do dnia 07 listopada br. zgłoszenia po 2 kandydatów 
Miejskiej Komisji do Spraw Referendum oraz Obwodowych Komisji do Spraw Referendum.  
Przewodniczący Rady odczytał treść przedmiotowego pisma. 
Radni jednogłośnie w głosowaniu: 10 – za upoważnili Przewodniczącego do dokonania 
zgłoszenia. 
- 2 pisma Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Powiatu Mińskiego: w sprawie  
pozyskania środków finansowych  na zakup aparatu do znieczuleń  oraz w sprawie 
pozyskania środków na przeprowadzenie niezbędnego remontu Oddziału Ginekologiczno-
Położniczego dla Szpitala Powiatowego w Mińsku Mazowieckim, Burmistrz J.Damasiewicz 
powiedziała, że są to wnioski do budżetu i będą rozpatrywane. 
Radny Powiatowy Adam Ciszkowski podkreślił, że szpital jest dobrem najwyższym  
i zaapelował  o pomoc Szpitalowi, co pozwoli poprawić jakość jego funkcjonowania. 
- Komisarza Wyborczego w Siedlcach  z dnia 16.10. br. wraz z załącznikami: 
Postanowieniem  Komisarza Wyborczego o przeprowadzeniu Referendum, Kalendarzem 
czynności związanych z przeprowadzeniem Referendum Gminnego, wzorem Karty do 
głosowania oraz pismem Państwowej Komisji Wyborczej dot. zasad  finansowania 
referendum; Przewodniczący W. Gronczewski poinformował, że koszty związane  
z przeprowadzeniem Referendum pokryte muszą być w całości - ca 15 tys. zł. - przez budżet 
gminy. 
- Pani Ireny Miklaszewskiej  z dnia 06.10. br. w sprawie Jej rezygnacji z uczestnictwa  
w składzie i pracach Komitetu Referendalnego w Halinowie, 
- Samorządowego Kolegium Odwoławczego dot. skargi Uczniowskiego Klubu Sportowego 
„Halinów” na działalność Burmistrza; skarga będzie rozpatrywana przy podejmowaniu 
uchwał, 
- Zakładu Komunalnego z dn. 29.09 br. w sprawie dokonania zmiany w planie finansowym 
na rok 2008,; Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść pisma, 
- Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 20.09.br. dot. pozytywnej opinii o przedłożonej 
przez Burmistrza Miasta Halinów informacji o przebiegu z wykonania budżetu za pierwsze 
półrocze 2008 rok, zawartej w załączonej uchwale. 
IX. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu. 
Radny Powiatowy Adam Ciszkowski przekazał, że poparł starania Rady Miasta Sulejówek  
w sprawie utworzenia w Sulejówku tzw. Centrum Pobytowego na Euro 2012. 
Powiedział, że duże kontrowersje wzbudziła decyzja Rady Miasta Powiatu odnośnie 
przeniesienia do Ignacowa Ośrodka Szkolno-Wychowawczego zlokalizowanego 
w Mińsku Maz. na Stankowiźnie w celu integracji dzieci upośledzonych umysłowo  
w stopniu lekkim i umiarkowanym z dziećmi z upośledzeniem ciężkim. 
Przekazał ponadto, że ws. Michałowa złożył do Rady Powiatu interpelację, w wyniku czego 
przygotowany został projekt uchwały sprzeciwiający się lokalizacji przy granicy  
z Michałowem uciążliwej dla środowiska inwestycji – zakładu utylizacji odpadów.  
Wyraził nadzieję, że Rada Powiatu, po przeanalizowaniu sprawy, wesprze protesty 
mieszkańców Michałowa, podejmując ww. uchwałę.  
Podziękował, za zadeklarowanie przekazania dla Powiatu 500 tys. zł. z budżetu gminy 
Halinów na budowę drogi powiatowej - ulicy Jana Pawła II w Halinowie. 
Stwierdził, że będzie przekonywał Radę Powiatu, by złożyła wniosek na pozyskanie na ten 
cel środków z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
Jeszcze raz zwrócił się o finansowe wsparcia Szpitala Powiatowego. 
Zobowiązał się także do zgłoszenia konieczności oczyszczenia pobocza drogi powiatowej  



 6

w Długiej Szlacheckiej. 
Sołtys Żwirówki Stanisława Osica zgłosiła , że przydałby się chodnik przy drodze 
powiatowej od szkoły w Cisiu do stacji kolejowej w Cisiu. 
Radny A. Ciszkowski powiedział, że problem  rozwiązywałoby wybudowanie ronda w Cisiu; 
budowa chodnika  przydałby się również w Józefinie, przy ul. Jana Pawła.II, przy drodze 
powiatowej w Chobocie, ale patrząac realnie Powiat nie ma  możliwości finansowych, by 
zaspokoić te potrzeby. 
Radny M. Pietrusiński poprosił Radnego Powiatu A. Ciszkowskiego o przekazanie  
informacji czy inne gminy z powiatu mińskiego udzieliły wsparcia finansowego dla Szpitala 
Powiatowego w Mińsku Mazowieckim. 
X. Rozpatrzenie skargi Pana Piotra Zabłockiego na działalność Burmistrza Miasta 
Halinów i podjęcie uchwały w sprawie. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Pietrusiński poinformował, że ww. skarga była 
przedmiotem obrad Komisji w dniu 23 października br.  
Na podstawie dokonanej analizy akt sprawy i wysłuchaniu szczegółowych wyjaśnień 
Skarbnika Miasta Pani Teresy Karwowskiej Komisja przyjęła w drodze głosowania: 5 – za, 0 
– przec., 0 – wstrz., następujące stanowisko: „W toku postępowania w przedmiotowej sprawie 
ze strony pracowników Urzędu Miejskiego w Halinowie nie został dochowany termin 
wydania decyzji, przewidziany w art.35 Kodeksu Postępowania Administracyjnego. Jednakże 
przed wydaniem każdej decyzji ze Stroną była prowadzona korespondencja i UKS był 
informowany o możliwości wypowiedzenia się w sprawie zebranego materiału dowodowego.  
Wydanie decyzji z uchybieniem ustawowego terminu nie czyni tej decyzji nieważną. 
W związku z powyższym skargę uznaje się za częściowo zasadną”. 
Skarbnik Teresa Karwowska potwierdziła, że nastąpiło uchybienie terminu załatwienia 
przedmiotowej sprawy, ale uchybiony został również termin wniesienia odwołania do SKO  
przez Pana Piotra Zabłockiego. Podała, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo SKO 
przywracające termin do wniesienia odwołania. 
Uczestniczący w obradach sesji Pan Piotr Zabłocki zapytał czy będą zapłacone odsetki. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski wyjaśnił, że w tej sprawie wypowie się SKO, 
natomiast Rada zajmie stanowisko w przedmiocie dochowania terminu wydania przez 
Burmistrza Miasta Halinów decyzji. 
Przybliżył treść przedmiotowej skargi, by uczestniczący w sesji sołtysi byli zorientowani  
w sprawie.  
Przewodniczący Rady Włodzimierz Gronczewski odczytał treść projektu uchwały ws: 
/1/ Rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza. 
Za przyjęciem projektu uchwały w sprawie: rozpoznania skargi na działalność Burmistrza 
Miasta Halinów, złożonej przez Pana Piotra Zabłockiego głosowano:  
10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz.   
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały i ogłosił 20 minutową przerwę 
XI. Podejmowanie uchwał i wniosków w sprawie: 
Burmistrz Jolanta Damasiewicz zaproponowała przełożenie na następną sesję Rady głosowania 
nad 2 projektami uchwał w sprawie: „obniżenia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia 
podatku rolnego oraz zarządzenia poboru podatku rolnego w drodze inkasa na 2009 rok lub 
przyjęcia średniej ceny skupu żyta służącej do obliczenia podatku rolnego oraz zarządzenia 
poboru podatku rolnego w drodze inkasa na 2009 rok” oraz „przyjęcia średniej ceny sprzedaży 
drewna służącej do obliczenia podatku leśnego oraz zarządzenia poboru podatku leśnego w 
drodze inkasa na 2009 rok”, albowiem Radni z Komisji Budżetowej wnioskowali za obniżeniem 
średniej ceny skupu żyta zaproponowanej w projekcie uchwały, a wskaźniki do których odnoszą 
się uchwały nie zostały jeszcze opublikowane w Monitorze Polskim.  
W wyniku głosowania 10 – za, Radni poparli powyższą propozycję Pani Burmistrz.  
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Podjęto uchwały w sprawie: 
/2/ określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2009 rok oraz zarządzenia  
 poboru podatku od nieruchomości w drodze inkasa; 
 Skarbnik Teresa Karwowska poinformowała, że proponowane stawki zostały podniesione  
 o wskaźnik inflacji (o 1 – 2 grosze), co Komisja Budżetowa zaakceptowała. 
Burmistrz Jolanta Damasiewicz porównała je ze stawkami z roku ubiegłego i stawkami 
maksymalnymi ustalonymi przez MF. 
Przekazała, że do tej pory przedmiotowa uchwała obejmowała również zwolnienia z podatku  
od nieruchomości, a obecnie zaproponowano 2 uchwały, co pozwoli na stosowanie 
nowoprzyjętych stawek podatku nawet w przypadku zakwestionowania przez organ nadzoru  
uchwały w zakresie zwolnień z podatku od nieruchomości. 
Przewodniczący Rady odczytał treść omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/3/ określenia zwolnień z podatku od nieruchomości na 2009 rok; 
Skarbnik Teresa Karwowska omówiła treść projektu uchwały. Stwierdziła, że nie zmieniły się 
kryteria zwolnień. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/4/ określenia wysokości stawek opłaty targowej na rok 2009; 
Zastępca Burmistrza Andrzej Machowski przekazał, że po przeprowadzeniu przez Burmistrza i 
Radnych z Komisji Budżetowej wnikliwej analizy sytuacji związanej z przeniesieniem na nowe  
miejsce targowiska miejskiego zgłasza się autopoprawkę do ww. projektu uchwały, w wyniku 
której stawki opłaty targowej pozostaną na ubiegłorocznym poziomie. 
Następnie odczytał treść projektu przedmiotowej uchwały uwzględniający wniesione zmiany. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/5/ określenia wysokości stawek i zwolnień z podatku od środków transportowych  
na rok  2009; 
Skarbnik Miasta Teresa Karwowska zgłosiła autopoprawkę do § 1 pkt 3 ww. projektu uchwały  
i odczytała jego aktualne brzmienie. 
Przewodniczący Komisji Budżetowej stwierdził, że zaproponowane w omawianym projekcie 
uchwały podwyżki są znikome. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść projektu przedmiotowej uchwały 
uwzględniający wniesione zmiany. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/6/ zmiany uchwały X/95/07 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 30 października 2007 r.  
w sprawie: określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych; 
Skarbnik Teresa Karwowska uzasadniła potrzebę rozszerzenia ww. formularza. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały wraz z zaproponowaną zmianą głosowano:  
10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/7/ ustalenia stawek czynszu za dzierżawę i najem gruntów stanowiących własność Gminy 
Halinów lub będących we władaniu Gminy Halinów; 
Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Planowania Przestrzennego Krystyna Skwarek 
omówiła ww. projekt uchwały. Podała, że przedmiotowe stawki nie były zmieniane od 2004 r. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
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Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/8/ zmiany uchwały Nr XVI/147/08 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 maja 2008 roku  
w sprawie przystąpienia Gminy Halinów do realizacji projektu systemowego  
w ramach Poddziałania 7.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki; 
Skarbnik Teresa Karwowska zgłosiła, że na realizację ww. programu należy przeznaczyć kwotę  
o 3 zł. większą od ujętej w § 2 w dotychczas obowiązującej uchwale. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść projektu przedmiotowej uchwały 
uwzględniający wniesioną zmianę. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały w aktualnym brzmieniu głosowano:   
10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/9/ zmian i przeniesień w budżecie Gminy Halinów na 2008 rok; 
Skarbnik Miasta Teresa Karwowska omówiła proponowane zmiany do budżetu łącznie  
z wniesionymi na sesji autopoprawkami, co ma odzwierciedlenie w uzasadnieniu do projektu  
ww. uchwały, które jest integralną częścią uchwały.  
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść projektu przedmiotowej uchwały 
uwzględniający wniesione autopoprawki. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały w aktualnym brzmieniu głosowano:   
10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/10/ uchwalenia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy 
na lata 2008-2013; 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji Pan Marian Kwiatkowski 
powiedział, że zaszła potrzeba podjęcia ww. uchwały, gdyż  ustawa z dnia 21 czerwca 2001 roku 
nakłada na gminę taki obowiązek. Zgodnie z przytoczoną  uchwałą ww. program winien być 
opracowany na minimum 5 kolejnych lat. Zadania w nim  określone należą -  zgodnie z 
przepisami prawa - do  zadań własnych gminy. Do końca ubiegłego roku obowiązywał program 
opracowany na lata 2002 – 2007. 
Poinformował także, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i 
Inwestycji zaopiniowała pozytywnie zaproponowany do uchwalenia program. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść projektu omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/11/ zmian w Statucie Zakładu Komunalnego w Halinowie; 
Dyrektor Zakładu Komunalnego Pani Małgorzata Komuda – Ołowska omówiła proponowane 
zmiany. Zweryfikowano zadania wykazane w dotychczas obowiązującym statucie ze stanem 
faktycznym, by zapisać w Stratucie zadania praktycznie wykonywane wykonywane.  
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji zaproponowała 
zastąpienie w § 1, pkt 2 wyrazów „może prowadzić”wyrazem „wykonuje” i  tę zmianę zgłoszono 
jako autopoprawkę do ww. projektu uchwały. 
Zastępca Burmistrza Andrzej Machowski potwierdził, że zaproponowany do uchwalenia statut 
odpowiada rzeczywistym zadaniom wykonywanym przez Zakład Komunalny, który od 2 lat jest 
Zakładem Wodociągów i Kanalizacji i nie wykonuje innych zadań. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść projektu omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
/12/ wprowadzenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
Dyrektor Zakładu Komunalnego M. Komuda - Ołowska omówiła projekt uchwały. 
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W ww. regulaminie określone zostały prawa i obowiązki przedsiębiorstwa wodno-
kanalizacyjnego i odbiorcy usług, zgodnie z obowiązującą aktualnie ustawą o zbiorowym 
zaopatrzeniu w wodę. Dotychczas obowiązujący regulamin był uchwalony na lata 2003 – 2008. 
Przewodniczący Rady W. Gronczewski odczytał treść omawianej uchwały. 
Za przyjęciem projektu przedmiotowej uchwały głosowano:  10 – za, 0 – przec., 0 – wstrz. 
Przewodniczący Rady stwierdził podjęcie uchwały. 
XII. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
Przewodniczący Rady Wł. Gronczewski po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14.53  
zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Halinowie. 
 
Protokół sporządziła: 
 
/-/ Teresa Wyrostkiewicz 

 
 


